
 
 
 
 
 
 

 
 

ZÁPIS   ZO   ZASADNUTIA 
 

Riadiaceho výboru projektu 
LIFE 10 ENV/SK/086, GEOHEALTH 

 
 
 
Prítomní členovia: RNDr. R. Hangáč, Ing. G. Kuliffay, MUDr. A. Cvopová, RNDr. P. Malíka, CSc., 

doc. RNDr. S. Rapant, DrSc., Herrmannová, PhDr. 
 
Neprítomní členovia: I. Blanáriková, PhDr., Mgr. Z. Fáberová, , Ing. J. Janiga, CSc., 
 
Hostia: Mgr. V. Cvečková, Mgr. K. Fajčíková, PhD. 
 
 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Informácia zodpovedného riešiteľa o predbežných výsledkoch projektu 
3. Schválenie „Progress report No. 1“(www.geology.sk/geohealth) 
4. Problematika financovania, verejného obstarávania 
5. Plán práce na projekte na najbližší rok 
6. Rôzne 
7. Ukončenie 

 
1. Otvorenie 

Zasadnutie otvoril a viedol doc. Rapant. Na úvod všetkých srdečne privítal a poďakoval všetkým 
za účasť. Všetci prítomní súhlasili s programom tak ako bol navrhnutý. 

 
2. Informácia zodpovedného riešiteľa o predbežných výsledkoch projektu 

Doc. Rapant formou prednášky prezentoval dosiahnuté výsledky. Skonštatoval, že prvé tri 
aktivity na projekte sú ukončené. 

 
3. Schválenie „Progress report No. 1“ 

Všetci prítomní mali možnosť stiahnuť si „Progress report No. 1“ z internetovej stránky projektu 
a vzali ho na vedomie. Nikto zo zúčastnených nemal výhrady k „Progress report No. 1“. 

 
4. Problematika financovania, verejného obstarávania 

Doc. Rapant skonštatoval, že projekt je zatiaľ plne riešený z finančných prostriedkov EÚ. 
Príspevok Slovenskej republiky je v štádiu schvaľovania. 20. Septembra bolo listom doručené 
Rozhodnutie ministra ŽPS SR o schválení príspevku na spolufinancovanie projektu. Mgr. Fáberová 



(písomne) oznámila projektovému manažérovi, že v súčasnosti sa pripravuje zmluva na 
spolufinancovanie. 

K problematike verejného obstarávania doc. Rapant skonštatoval, že sa nedarí v čas uzavrieť 
zmluvy na všetky subdodávky a preto musel korigovať harmonogram a aj presunúť pracovné 
kapacity na projekte. 

 
5. Plán práce na projekte na najbližší rok 

Z dôvodu neúspešného verejného obstarávania na aktivitu A4 – Prepojenie environmentálnych 
a zdravotných indikátorov došlo k preskupeniu kapacít na projekte a k zmene harmonogramu. Začali 
sa práce na aktivitách A5, A6. Spracováva sa katalóg: príčin, účinkov a opatrení. Taktiež sa 
spracovávajú geochemické dáta do environmentálno-zdravotnej regionalizácie. 

 
6. Rôzne 

V tomto bode programu boli diskutované dosiahnuté výsledky a spôsob ich zverejnenia. Bolo 
skonštatované, že z výsledkov vyplývajú výrazné rozdiely v zdravotnom stave obyvateľstva podľa 
geologickej stavby. 

Taktiež bola široko diskutovaná (dr. Malík, dr. Hangáč) otázka, že historické banské záťaže 
kontaminované potenciálnymi toxickými prvkami sa v zdravotnom stave obyvateľstva prakticky 
vôbec nevyskytujú. Doc. Rapant uviedol, že na tomto probléme budú ďalej pracovať a zhodnotia 
všetky možné dostupné banské oblasti. Riadiaci výbor ďalej odporučil veľkú opatrnosť pri 
zverejňovaní výsledkov. 

Na záver všetci prítomní skonštatovali, že projekt je riešený v súlade s ideou projektu a nie sú 
potrebné žiadne korekcie na projekte. 

 
7. Ukončenie 

Na záver doc. Rapant poďakoval všetkým prítomným za aktívnu účasť. 
 
 
 

 
 

 

zapísala: Mgr. Veronika Cvečková 
       tajomník RV 

 

schválil: doc. RNDr. Stanislav Rapant, DrSc. 
p. m. 
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